

Mission Prayer Movement: United States of America

February 6, 2024

Updates & prayer points:

PRAY FOR AMERICA'S ELECTIONS

A voting systems expert testified at a trial in Georgia last week that Dominion voting machines are easily hacked. The expert said it was easy to use a smart card to copy, edit, and change records and votes. Georgia election officials have denied any issues with the Dominion Voting Systems.

- *Pray for election officials and others who seek to have same-day, in-person voting using paper ballots nationwide.*

PRAY FOR AMERICA'S MILITARY

According to numbers from the Pentagon, America's military involvement in the Middle East since October 7 has cost \$1.6 billion, which includes sending warships, fighter jets, and other equipment, and maintaining them while in the region, plus personnel. The number does not include the cost of missiles being used to strike Yemen, downed drones, or other artillery used in the Red Sea. The Pentagon reports that it does not have the funds needed for such a buildup.

- *Pray for Congressional appropriators who will consider the costs of building up the U.S. military in the Middle East.*

PRAY FOR NEEDS ACROSS THE STATES

Governor Kim Reynolds of **Iowa** introduced legislation to ban the state from investing in firms that "elevate social issues over financial returns." No additional details were made available by her office.

Legislation introduced in **Tennessee** would classify images produced by AI that purport to show the "private parts" of a person as an offense of unlawful exposure. The bill is intended to protect children and others from image and likeness distortion by the wrongful use of artificial intelligence.

- *Pray for state officials and legislatures as they deal with new technologies and ideologies.*

California: Atmospheric river storms impact several parts of the state.

- *Pray for NOAA Assistant Administrator Ken Graham as he heads the National Weather Service.*
- *Pray for Under Secretary Rick Spinrad as he heads the National Oceanic and Atmospheric Administration.*
- *Pray for the state and local leaders and first responders in California as they seek to keep residents safe during the treacherous storms and flooding conditions.*

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

- *Pray for the president and members of the administration as they address transparency issues and matters regarding chain of command.*

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

- *Pray for members of the Senate as they debate negotiations over an immigration bill tied to aid for Ukraine.*
- *Pray for House investigators as they seek information from administration officials.*

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

- *Pray for judges in federal courts as they hear lawsuits against the federal government for actions that violate the rights of citizens under the Constitution.*

<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教祈禱運動：美國

2022 年 2 月 6 日

最新情況和祈禱事項:

為美國選舉祈禱

一位投票系統專家上週在喬治亞州的審判中作證說，Dominion 投票機很容易被駭客入侵。該專家表示，使用智慧卡複製、編輯和更改記錄和選票很容易。喬治亞州選舉官員否認自治領投票系統有任何問題。

- *為選舉官員和其他尋求在全國範圍內使用紙質選票進行當天現場投票的人禱告。*

為美國軍隊祈禱

根據五角大廈的數據，自 10 月 7 日以來，美國在中東的軍事介入已花費 16 億美元，其中包括派遣軍艦、戰鬥機和其他裝備，並在該地區維護這些裝備以及人員。這個數字不包括用於

打擊也門的飛彈、被擊落的無人機或在紅海使用的其他火砲的成本。五角大廈報告稱，它沒有此類建設所需的資金。

- 為國會撥款者禱告，他們會考慮在中東建立美國軍隊的費用。

為各州的需要禱告

州長金·雷諾茲愛荷華州推出立法禁止國家投資「將社會議題置於財務回報之上」的公司。她的辦公室沒有提供更多細節。

立法於田納西州 它將把人工智慧產生的旨在顯示一個人的「隱私部位」的圖像歸類為非法暴露罪。該法案旨在保護兒童和其他人免受人工智慧的錯誤使用所造成的圖像和肖像扭曲。

- 為處理新技術和意識形態的州官員和立法機構禱告。

加州：大氣河流風暴影響該州的多個地區。

- 祈禱 NOAA 助理署長肯·格雷厄姆 (Ken Graham) ，他領導國家氣象局。
- 祈禱副部長里克·斯賓拉德 (Rick Spinrad) 領導國家海洋和大氣管理局。
- 為加州的州和地方領導人以及急救人員祈禱，因為他們試圖在危險的風暴和洪水下確保居民的安全。

為美國領導人祈禱

行政部門：為總統及其政府祈禱

- 為總統和政府成員解決透明度問題和有關指揮系統的問題祈禱。

立法部門：為國會參議員和代表祈禱

- 為參議院議員祈禱，因為他們正在辯論與援助烏克蘭有關的移民法案的談判。
- 為眾議院調查人員向政府官員尋求資訊時祈禱。

司法部門：為最高法院法官和聯邦法官祈禱

- 為聯邦法院的法官禱告，因為他們審理針對聯邦政府侵犯憲法賦予公民權利的行為的訴訟。

<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>